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Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren
Dato: 29. januar 2010

I et kommende åbent samråd ønskes en drøftelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål H
Har ministeren eller Forsvarsministeriet iværksat en intern undersøgelse af den 
oplyste læk fra Forsvarsministeriet, som forventet og krævet af Søren Espersen 
(DF) i udsendelsen 'Jersild Live' den 28. januar 2010?

Spørgsmål I
Hvorfor vil ministeren ikke iværksætte en officiel undersøgelse i lyset af de nye 
oplysninger i sagen, hvor en erfaren og respekteret journalist oplyser, at 
oplysningerne kom fra Forsvarsministeriet?

Spørgsmål J
Hvorfor blev der ikke iværksat en undersøgelse af lækken i 2007, når Forsvaret 
tilsyneladende vidste (jf. den daværende forsvarschefs udtalelser til DR den 28. 
januar 2010), at oplysningerne var lækket før mødet i Udenrigspolitisk Nævn?

Spørgsmål K
Hvorfor beskyldte regeringen i april 2007 Udenrigspolitisk Nævn for at have 
lækket oplysninger om sagen, når det måtte have stået klart for regeringen, at 
lækken skete før mødet i nævnet?

Spørgsmålene er stillet efter ønske fra John Dyrby Paulsen (S)

På udvalgets vegne

Hans Christian Thoning
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